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Deň zasadnutia MsZ / Testületi ülés napja: 21.06.2018 

 

 

 

Záznam zo zasadnutia 
 Komisie pre medzinárodnú spoluprácu a cestovný ruch pri MsZ Komárno 

Az idegenforgalmi és nemzetközi kapcsolatok bizottsága 
 ülésének jegyzőkönyve 

 

Zodpovedný predkladateľ/  
Felelős előterjesztő 

Dávid Kovács 
predseda KMS a CR            
A NKIFB elnöke 

Vypracoval / Témafelelős Ing. Beáta Sebő 
Vedúca oddelenia kultúry, CR a pamiatok 
Művelődési, idegenforgalmi és 
műemlékvédelmi osztály vezetője 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 Prílohy - Mellékletek: 
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Záznam zo zasadnutia Komisie pre medzinárodnú spoluprácu 
 a cestovný ruch pri MsZ Komárno, 

 ktoré sa  konalo dňa 05. júna 2018 na Radnici v Komárne 
 

 

 Prítomní:      Dávid Kovács, Csaba Cúth, Zsolt Feszty,PhDr. PhDr.Imre Knirs, Jozef Köles, 
  Marián Molnár, Róbert Szilva 

Zapisovateľka:   Beáta Sebő 

 

Program: 

1. Zahájenie 
Pán predseda privítal prítomných členov komisie. 

 

2. Žiadosti  o poskytnutie finančnej dotácie podľa VZN č. 11/2015 
Členovia komisie prerokovali žiadosti a odporúčali schváliť predložené návrhy na uznesenie 

nasledovne: 

 

OZ združenie za lepšie Komárno – TE 1907/2018 

pomer hlasovania:5:0:1:0 

- OZ Podunajská vínna cesta – TE 1908/2018 

pomer hlasovania:6:0:0:0 

- NatMed s.r.o. – TE 1909/2018 

pomer hlasovania:6:0: 0:0 

- OZ Franza Lehára . – TE 1910/2018 

pomer hlasovania:6:0: 0:0 

-    OZ T(e).ü(gyed).KÖR Polgári Társulás – TE 1916/2014 

pomer hlasovania: 5:0:1:0 

 

 

 

3. Správa o priebehu 27. Komárňanských dní – TE 1904/2018 
Stanovisko komisie: Komisia po krátkej diskusii brala na vedomie predloženú správu 
a odporúča schváliť predložené uznesene (pomer hlasovania:7:0: 0:0) 
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4. Rôzne 
PhDr. Knirs Imre pripomenul, že žiaľ z piatich vodných atrakcií umiestnených na území 
mesta nefunguje ani jeden. Pán predseda navrhol, aby z tzv. fondov poslancov boli 
vyčlenené financie na tento účel 

.Pán Feszty : chce vedieť dôvod, prečo nefungujú tieto objekty? 

Následne členovia komisie diskutovali o organizačných otázkach podujatia „Duna átuszás“. 

          

         Dávid Kovács 

                 predseda komisie 

Zapísala: Beáta Sebő 

 


